Разработка итогового урока по теме: «Еда»
Цель: активизировать знания по теме: «Еда»
Задачи: 
· Образование множественного числа существительных
· Формирование навыков употребления слов much, many, a lot of
· Формирование навыков употребления слов there is \ there are
[bookmark: _GoBack]I.Translate into Russian
1)Сколько яблочного сока в стакане?2)Сколько чашек чая на столе? 3)Сколько воды в кувшине?4)Сколько килограммов  моркови в сумке?5)Сколько фруктового сока в кувшине?6)Сколько апельсинов  в сумке?7)Сколько булок хлеба на полке?8)Сколько соли в супе?9)Сколько помидоров  в корзине?10)Сколько оливкового масла в бутылке?11)Сколько бутербродов на столе?12)Сколько масла в холодильнике?13)Сколько килограммов яблок на полке?14)Сколько муки в сумке?15)Сколько банок фасоли  в магазине?16)Сколько помидоров и огурцов в салате?17)Сколько картофеля  в коробке?18)Сколько молока и сыра в холодильнике?19)Сколько пакетов молока на полке?20)Сколько рыбы в магазине?
II.Make plurals
1)tomato (13)                                    7)glass (3)
2)sandwich(15)                                    8)shelf (50)
3)lunch box (2)                                9)loaf (4)
4)tomato (20)                                     10)potato (38)
5)cherry (12)                                       11)kilo (10)
6)strawberry (46)                               12)salad (3)
III.Insert is or are
1)There…..some meat in the fridge.2)There….ten bottles of orange juice on the table.3)There….some bananas, oranges, mangoes and apples in the bag.4)How manysandwiches…..there on the table?5)How much sugar……there on the table?6)How many kilos of meat ……..there in the box? 7)How many bags of potatoes….there in the bag?8)There…..sandwiches in my lunch box.8)How many chocolate cakes……..there on the shelf?9) There…..an  egg, three burgers and bananas on the table.10)There…..an egg in the pot.  
IV.Insert much,many,a lot of
1)There is …….water in the jug.2)She’s got….tomato juice.3) I have …..bananas.4)There isn’t…..butter  in the fridge.5)There are….mangoes  in the box.6)Is there…..soup at home?7)Have  you got……chips  in the bag?8)Have you got….tea in the cup?9)She hasn’t got…..apples on the shelf.10)There is……honey (мед) in the jar.
